

Title (en)  
Interconnectable display stand

Title (de)  
Kuppelbare Präsentationsbehälter

Title (fr)  
Présentoir accouplable

Publication  
**EP 1223049 A1 20020717 (DE)**

Application  
**EP 01127199 A 20011116**

Priority  
DE 10101885 A 20010116

Abstract (en)

Connectable presentation container, especially for written material, comprises a front wall (12), a rear wall (14), and a removal opening (20) opening upward. The front wall has an inspection opening (22) and the rear wall a coupling organ (24) for connecting to a neighboring presentation holder and/or a support body. The coupling organ is an attachment protruding from the rear wall which is inserted into the inspection opening of the neighboring presentation container and/or a recess of the support body and anchored in place on the edge (30) in a form-locking manner. Preferred Features: The attachment forming the coupling organ has a preferably cylindrical shaft (28) and a catch flange engaging with the edge.

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf kuppelbare Präsentationsbehälter, insbesondere zur Präsentation von Prospektmaterial für die Selbstbedienung. Der Präsentationsbehälter weist eine Vorderwand (12), eine Rückwand (14) und eine nach oben offene Entnahmehöffnung (20) auf, wobei die Vorderwand (12) eine zur Seite der Entnahmehöffnung (20) hin randoffene Sichtausnehmung (22) und die Rückwand (14) ein mit einem benachbarten Präsentationsbehälter (10) und/oder einem Tragkörper (48) kuppelbares Kupplungsorgan (24) aufweist. Um eine multifunktionale Präsentationsablage zu ermöglichen, wird gemäß der Erfindung vorgeschlagen, daß das Kupplungsorgan (24) als über die Rückwand überstehender Ansatz ausgebildet ist, der in die Sichtausnehmung (22) des benachbarten Präsentationsbehälters oder in eine randoffene Ausnehmung (44,46) des Tragkörpers (48) durch deren Randöffnung (26) hindurch einföhrbar und an deren Begrenzungsrand (30) formschlüssig verankert ist. <IMAGE>

IPC 1-7

**B42F 7/14; A47F 7/14**

IPC 8 full level

**A47F 5/04** (2006.01); **A47F 7/14** (2006.01); **B42F 7/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47F 5/04** (2013.01); **A47F 7/141** (2013.01); **B42F 7/145** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 9112506 U1 19911121
- [X] GB 2241155 A 19910828 - GLAZER PLASTICS LIMITED [GB]

Cited by

EP1917888A1; EP1918901A3; US7909182B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)

**EP 1223049 A1 20020717; EP 1223049 B1 20050420**; AT E293541 T1 20050515; DE 10101885 A1 20020718; DE 10101885 B4 20110414; DE 50105953 D1 20050525; ES 2239644 T3 20051001; HK 1045286 A1 20021122; HK 1045286 B 20050708; PT 1223049 E 20050729

DOCDB simple family (application)

**EP 01127199 A 20011116**; AT 01127199 T 20011116; DE 10101885 A 20010116; DE 50105953 T 20011116; ES 01127199 T 20011116; HK 02106768 A 20020914; PT 01127199 T 20011116